
 

  

 

 

 

 

Interpellation: Är det borgerliga styret 

beredda att bryta segregationen i 

Linköping?  
 
”Ebo-lagen har lett till extrem segregation, trångboddhet och rekrytering in i kriminalitet”, säger 

Moderaternas partiledare Ulf Kristersson 12 november 2019. Vi instämmer i 

problembeskrivningen. Sedan EBO-lagen infördes av den borgerliga regeringen har 

segregationen kraftigt förvärrats, vilket fått en rad problem som följd såväl för 

individer som för kommunen och samhället.  

Under hösten lade därför S-MP-regeringen fram Proposition 2019/20:10 Ett socialt 

hållbart eget boende för asylsökande, med innebörden att asylsökanden som väljer att 

ordna eget boende i särskilt utsatta områden som huvudregel inte ska ha rätt till 

dagersättning. Propositionen bifölls också av Riksdagen, med stöd av samtliga 

borgerliga partier.  

För att bestämmelsen ska börja gälla behöver den berörda kommunen ansöka till 

Migrationsverket om vilka bostadsområden man vill ska omfattas. Vi 

socialdemokrater har föreslagit att Linköping ska nyttja denna möjlighet och undanta 

Skäggetorp, Ryd och Berga. Vi kan inte stå och se på när segregationen i Linköping 

blir tydligare för varje dag. Det här ser vi som ett av många verktyg vi behöver 

använda för att bryta segregationen. 

Av Corren (14 december 2019) framgår dock att Arbetsmarknadsnämndens 

ordförande Fredrik Lundén (M) tycker att förslaget är fel väg att gå. Det förvånar oss 

– i synnerhet med tanke på hur partiledaren Ulf Kristersson (M) uttryckt sig om 

EBO och att det borgerliga minoritetsstyret i Linköping uttryckt att segregationen 

måste minskas.  

Vi frågar därför kommunstyrelsens ordförande: 

 Kommer det borgerliga styret i Linköping utnyttja den möjlighet att 

 begränsa för asylsökande att bosätta sig i Linköpings mest socialt  

 utsatta områden, som ändringen av EBO gjort möjlig? 
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